
ПРОТОКОЛ № 17 

засідання громадської ради  

при Хмельницькій обласній державній адміністрації  

 

29 червня 2023 року 

11:00 

 м. Хмельницький, 

майдан Незалежності, 

будинок Рад, 
облдержадміністрація, 

114 каб. 
  

Присутні: 19 чол. (з них 7 онлайн) 

Відсутні: Бобров О.А., Гаврилюк Г.В., Донець А.Л., Карвацька Ж.С., 

Козловський М.Ю., Козловський Р.В., Кравчук О.Л., Кротік С.С., 

Лонтковський Ю.А., Міхалевський В.Ц., Паюк  О.А., Солтик С.О., Танащук 

Л.В., Худзінський В.А., Чалюк О.О., Шустін О.М. 

 

Запрошені: 

1.  Махиня Олександр Васильович Департамент охорони здоров’я 

ОДА, головний експерт з питань 

надання стоматологічної допомоги 

2.  Хоптова Валентина Миколаївна Департамент освіти і науки ОДА, 
начальник відділу дошкільної та 

загальної середньої освіти  

 
Слухали: Ярошинського Р.В., який повідомив, що у сімнадцятому засіданні 

громадської ради приймає участь 19 членів. Засідання є правомочним. 16 

членів громадської ради відсутні на засіданні з поважних причин.  

Ярошинський Р.В. запропонував вшанувати пам'ять загиблих захисників 

України хвилиною мовчання. 

Хвилина мовчання. 

Слухали: Ярошинського Р.В., який повідомив, що у зв’язку з відсутністю 
секретаря громадської ради Карвацької Ж.С. необхідно обрати секретаря 

засідання і запропонував обрати секретарем засідання Довбуша В.В. 

Голосували: про обрання секретарем сімнадцятого засідання громадської 

ради Довбуша В.В. 
«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Слухали: Ярошинського Р.В., який повідомив порядок денний, що 

прийнятий на засіданні правління громадської ради 15.06.2023 р.: 



1. Про стан надання стоматологічної допомоги мешканцям міста 

Хмельницького та області. 

2. Про забезпечення органами місцевого самоврядування належних 
умов для надання освітніх послуг, створення безпечного, здорового 

освітнього середовища в закладах загальної середньої освіти 

Хмельницької області. 

3. Про булінг в закладах загальної середньої освіти та створення 
безпечного освітнього середовища. 

4. Про колишню базу відпочинку ДП «Красилівський агрегатний 

завод». 
5. Про оформлення гуманітарної допомоги, яка передається 

підрозділам або військовослужбовцям ЗСУ. 

6. Про майно військового госпіталю (м. Хмельницький, вул. 

Довженка) та можливість створення реабілітаційного центру.  
7. Різне. 

 

Голосували: взяти за основу проект порядку денного сімнадцятого  

засідання громадської ради. 

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Слухали: Ярошинського Р.В., який повідомив, що інших доповнень не 

надходило і запропонував прийняти порядок денний сімнадцятого засідання 

громадської ради в цілому. 
Голосували: про  прийняття порядку денного сімнадцятого  засідання 

громадської ради в цілому. 

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 
Рішення прийнято. 

 

  

1. Про стан надання стоматологічної допомоги мешканцям  

міста Хмельницького та області. 

 

Слухали: Махиню О.В., який проінформував присутніх в межах 
повноважень та відповів на запитання. 

Голосували: інформацію взяти до відома. 

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

2. Про забезпечення органами місцевого самоврядування належних 

умов для надання освітніх послуг, створення безпечного, здорового 

освітнього середовища в закладах загальної середньої освіти 

Хмельницької області. 



Слухали:  Хоптову В.М., яка проінформувала присутніх в межах 

повноважень та відповіла на запитання. 

Голосували: інформацію взяти до відома. 
«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

3. Про булінг в закладах загальної середньої освіти та створення 

безпечного освітнього середовища. 

 

Слухали:  Хоптову В.М., яка проінформувала присутніх в межах 

повноважень та відповіла на запитання. 
 

Слухали: Яневич-Федишину О.О., яка проінформувала присутніх щодо 

напрацювань ГО «Батьківська ініціатива міста Хмельницького» з питань 

булінгу та запропонувала направити зазначені напрацювання сільським, 
селищним, міським радам Хмельницької області для врахування в роботі. 

Голосували: направити напрацювання ГО «Батьківська ініціатива міста 

Хмельницького» з питань булінгу сільським, селищним, міським радам 
Хмельницької області для врахування в роботі. 

 «За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Слухали: Ярошинського Р.В., який запропонував звернутися до 

Хмельницької обласної прокуратури щодо включення до складу міжвідомчої 

робочої групи представницю ГР при ОДА Яневич- 
Федишину Ольгу Олександрівну.  

Голосували: звернутися до Хмельницької обласної прокуратури щодо 

включення до складу міжвідомчої робочої групи з питань захисту інтересів 

та протидії насильству при обласній прокуратурі голову комітету 
громадської ради з питань соціально-гуманітарної сфери (охорона здоров’я, 

материнства та дитинства; освіта та наука; молодь, спорт та туризм; 

соціальний захист та релігія; взаємодія з учасниками бойових дій, 

добровольцями та волонтерами) Яневич-Федишину Ольгу Олександрівну. 
«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Слухали: Яневич-Федишину О.О., яка проінформувала присутніх щодо 

ситуації з ознаками булінгу у Хмельницькій СЗОШ № 8 та запропонувала 

звернутися до Державної служби з питань якості освіти у Хмельницькій 

області з проханням провести позаплановий аудит у зазначеному 
навчальному закладі. 

Голосували: звернутися до Державної служби з питань якості освіти у 

Хмельницькій області з проханням провести позаплановий аудит у  
Хмельницькій СЗОШ №8. 



«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 
 

4. Про колишню базу відпочинку  

ДП «Красилівський агрегатний завод». 

 

Слухали: Ярошинського Р.В., який проінформував присутніх з даного 

питання та запропонував направити запити щодо діяльності ДП «КАЗ» до 

територіальних підрозділів юстиції, податкової та ДП «КАЗ». 

Голосували: направити запити щодо діяльності ДП «КАЗ» до 

територіальних підрозділів юстиції, податкової та ДП «КАЗ». 

 «За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Слухали: Ярошинського Р.В., який проінформував присутніх щодо фактів 

незаконного будівництва на земельній ділянці, яка належить ДП «КАЗ» та 

запропонував направити звернення до Хмельницької ОВА щодо розгляду 

питання передачі незаконно побудованого нерухомого майна - елінгів з 

кімнатами для відпочинку (замість знесення цього об’єкту нерухомості та 

перетворення його на будівельне сміття) Хмельницькій ОВА чи 

благодійній/громадській організації для надання послуг з лікування та 

оздоровлення діючих військових, ветеранів війни, інвалідів армії, 

прирівняних до них осіб, членів їхніх сімей, а також інших категорій. 

 
Голосували: направити звернення до Хмельницької ОВА щодо розгляду 

питання передачі незаконно побудованого нерухомого майна - елінгів з 

кімнатами для відпочинку (замість знесення цього об’єкту нерухомості та 

перетворення його на будівельне сміття) Хмельницькій ОВА чи 

благодійній/громадській організації для надання послуг з лікування та 

оздоровлення діючих військових, ветеранів війни, інвалідів армії, 

прирівняних до них осіб, членів їхніх сімей, а також інших категорій. 

 «За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

5. Про оформлення гуманітарної допомоги, яка передається 

підрозділам або військовослужбовцям ЗСУ. 

 

Слухали: Севастьянову С.П., яка проінформувала присутніх щодо деяких 
питань оформлення гуманітарної допомоги, яка передається підрозділам або 



військовослужбовцям ЗСУ та запропонувала направити відповідне звернення 

до КМУ щодо надання роз’яснень з даного питання. 

Голосували: звернутися до КМУ про надання роз’яснень щодо оформлення 
гуманітарної допомоги, яка передається підрозділам або 

військовослужбовцям ЗСУ. 

. 

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 
Рішення прийнято. 

 

6. Про майно військового госпіталю (м. Хмельницький, вул. Довженка) 

та можливість створення реабілітаційного центру. 

Слухали: Севастьянову С.П., яка проінформувала присутніх щодо майна 

військового госпіталю (м. Хмельницький, вул. Довженка), можливості  

створення реабілітаційного центру та запропонувала направити відповідне 
звернення до Міністерства оборони України. 

Голосували: звернутися до МОУ про надання роз’яснень щодо майна 

військового госпіталю (м. Хмельницький, вул. Довженка) та можливості  
створення реабілітаційного центру. 

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

 

7. Різне. 

7.1. Про визначення дати проведення чергового засідання ГР. 

Слухали: Ярошинського Р.В., який запропонував провести правління 

14.07.2023 року, засідання громадської ради 28.07.2023 року з урахуванням 

заходів безпеки і ситуації в енергетичній сфері та зв’язку.  

Голосували: провести правління 14.07.2023 року, засідання громадської 
ради 28.07.2023 року з урахуванням заходів безпеки і ситуації в енергетичній 

сфері та зв’язку. 

 «За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 
Рішення прийнято. 

 

 

Голова  
громадської ради 

 

          

Ярошинський Р.В.  
 

 

 
Секретар засідання 

громадської ради 

 

 

 
 

Довбуш В.В. 

 


